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Aika  5.-6.1.2024 
 
Läsnä (paikan päällä tai Google Meet):  

 
Silvia Ufer (SU, puheenjohtaja) 
Virpi Aho (VA, sihteeri)  
Patricia Vikström (PV, varapuheenjohtaja) 
Julia Tahkola-Ronkainen (JTR, koulutusvaliokunta) 
Ninni Kullberg (NK, urheiluvaliokunta) 
Maija Kipinoinen (MK, rahastonhoitaja, ei äänestysoikeutta) 
Kanerva Ahonala (KA, harrastevaliokunta) 
Saara Mattero (SM, jalostusvaliokunta) 
Michaela Suomi (MS, jäsen) 
Taru Toikkanen (TT, varajäsen) 
Viivi Kallio (VK, varajäsen) 
Hanna Leppänen (HL, jäsensihteeri, ei äänestysoikeutta) 
Sanna Elfving (SE, SIHY:n Hevosen hyvinvointityöryhmän puheenjohtaja, ei 
äänestysoikeutta 
  

 
Käsitellyt asiat, joista  on tehty päätöksiä 

 
1. Päätettiin, että jäsentallikriteereihin otetaan mukaan hevostenhyvinvointi. 

Koulutusvaliokunta ottaa yhteyttä hevosten hyvinvointityöryhmään, jossa mietitään 
mitkä olisivat sopivat kriteerit. 

2. Valiokuntien toimintakertomukset 2024 oltava Drivessä 16.1.2025 klo 23.59 mennessä. 
3. Harrastevaliokunnan suunnittelu 

• jokaiseen valiokuntaan PR-vastaava 
o JV:ssä KA. 
o KV:ssä homma hoituu pj:n (JTR) kautta. 
o UV:ssa asia auki. 

• Tulossa 
o Suomi-Ruotsi maaottelu ”Koko Suomi tölttää” -hengessä. 

• Tehdään jäsenetujuliste jäsentalleille. Jäsentallien kautta saataisiin toivottavasti 
lisää jäseniä. Myös paikalliskerhojen kanssa jäsenhankintayhteistyötä. 

4. Valmisteilla olevia kyselyjä:  
• Jäsentallikysely, koulutusvaliokunta tekee. 
• Islanninhevostallikysely talleille, joilla on asiakastoimintaa, PV hoitaa 
• Paikalliskerhokysely, UV ja PV tekevät,  

5. Sihyn websivuille ilmoitus, että etsimme viestintähenkilöä HHT:en (HHT=hevosten 
hyvinvointityöryhmä). 

6. Jos tarvitaan tekstejä ruotsiksi käännettynä, MS on luvannut tehdä. 
7. Päätettiin, että kannatustuotemyyntiä pyritään edistämään siten, että myynti 

webshopista ja toimituksia kisoihin, jos mahdollista.  
8. Varaston siirto 

• Tehdään maaliskuun loppuun mennessä. 
• Kaikki tavarat mahtuvat kolmeen farmariautoon. 
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• Tarvitaan kolme hlöä ja kolme farmariautoa. 
• Yhden hlön pitää tuntea passitavarat, PV kysyy UV:lta, kuka olisi tähän sopivan 

hlö.MK hoitaa Sihy-shopin tuotteet.  
• PV hoitaa SM-kisatavarat. 

9. Yhteistyöt SRL:n kanssa 
• Kauttamme menee paljon rahaa SRL:lle. 
• Päätettiin, että tehdään ehdotus, mitä haluaisimme SRL:ltä lisää maksujemme 

vastineeksi (esim. enemmän palstatilaa Hippos-lehdessä). 
• Pyrimme järjestämään yhteistyökokouksen SRL:n kanssa aina heti vuoden alussa. 
• Halutaan tiivistää yhteistyötä Hippos-lehden kanssa, heitä kiinnostavia 

yhteistyöaiheita ja artikkeleista voisivat olla olla esim. ratsastajan painoon tai 
hevosen hyvinvointiin liittyen. KA:lla yhteydet lehteen. 

10. Islanninhevonen-lehti 
• Joka numero tekee tappiota n. 5000 e. 
• Postituskulut ovat n. 2000 e/ lehti. 
• Laaditaan jäsenkysely, jossa avataan asiaa ja esitetään lehden demoversiota.  
• Verkkolehdestä demoversio websivuille. 
• Kartoitetaan muitakin alustoja kuin issuu.com. 
• KA, TT ja HL jatkavat asian työstämistä. 

11. Arvot 
• Perustetaan työryhmä, johon kysytään jäseniä myös valiokunnista 

o Työryhmän johtokunnan jäsenet: PV, KA, SU  sekä Tarja Nordman (TN 
johtokunnan ulkopuolelta). 

12. SU päätti karonkkakokouksen 6.1. 2025 klo 10.15. 


